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 PROTOKÓŁ Nr 62/2023 
LXII sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 6 marca 2023 r. 
odbytej w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

 
1. Otwarcie sesji, powołanie protokolanta, przedstawienie porządku obrad. 
Sesja rozpoczęła się o godz. 19:06. Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Osiedla p. Przemysław Polcyn. Przewodniczący Rady powitał zebranych, stwierdził 
obecność 10 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta 
powołano p. Ewę Dopieralską, pracownika Oddziału Obsługi Północ Wydziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Miasta. 
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 
 
2. Oświadczenia. 
Brak. 
 
3. Komunikaty. 
Przewodniczący Rady poinformował, że: 
 kolejne sesje Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice planowane są na 3 kwietnia i 8 maja; 
 20 lutego zostały wyłożone protokoły z sesji Rady Osiedla, które odbyły się 23 i 26 stycznia br., 

a 26 lutego protokół z sesji, która odbyła się  6 lutego br.; 
 do porządku obrad kolejnej sesji zostanie wprowadzony projekt uchwały w sprawie 

zaopiniowania planowanej inwestycji w rejonie ulic Biskupińskiej i Beskidzkiej; 
 korespondencja wpływająca na skrzynkę osiedlową przesyłana była radnym na bieżąco. 
 
4. Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Przewodniczący Komisji Planowania, Porządku i Bezpieczeństwa p. Witold Puchalski poprosił 
o zgłaszanie lokalizacji montażu koszy na śmieci, poinformował o prowadzonej przez GEOPOZ 
modernizacji ewidencji gruntów i budynków oraz o korespondencji z Zarządem Dróg Miejskich 
w sprawie posprzątania chodnika przy ul. Mrowińskiej 14. 
 
5. Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki – Smochowice”. 
Przewodniczący Zarządu p. W. Puchalski poinformował, że materiały do drukarni należy przekazać 
do 22 marca i ma nadzieję, że gazetka przed Wielkanocą trafi do skrzynek mieszkańców. 
 
6. Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku 

z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr II/6/VIII/2019 Rady Osiedla 
oraz przedstawienie bieżącej informacji z prac Zarządu w okresie między sesjami Rady. 

Przewodniczący Zarządu poinformował o wysłanych pismach oraz o podjęciu przez Zarząd 
uchwały w sprawie wniosku do Wydziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta o zawarcie 
umów na wynajem boiska do piłki nożnej oraz w sprawie zdalnego trybu obradowania. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet dla członków organów Osiedla. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXII/203/VIII/2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do wydziałów i miejskich jednostek 

organizacyjnych o dokonanie zmian w planach finansowych na 2023 rok.  
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
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- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXII/204/VIII/2023 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany organizacji 

ruchu na ul. Owczarskiej 
Przewodniczący Zarządu poinformował, że 22 lutego odbyło się spotkanie z mieszkańcami 
ul. Owczarskiej i wszyscy uczestnicy byli zgodni, że stała zmiana organizacji ruchu 
w zaproponowanym przez Miejskiego Inżyniera Ruchu wariancie nie ma racji bytu i będzie 
generować problemy. Po długiej dyskusji wspólnie z mieszkańcami wypracowano rozwiązania, 
które zostały ujęte jako uwagi w uchwale. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i omówił zgłoszone uwagi. 
Obecny na sesji mieszkaniec przypomniał zgłoszony już w styczniu wniosek, aby znak mieszczący 
się pomiędzy posesją nr 1 i 3 przesunąć na wysokość granicy pomiędzy posesjami nr 5 i 7. 
Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że zmienił się punkt odniesienia i teraz zakaz zatrzymywania 
ma obowiązywać w określonych godzinach. 
Mieszkaniec wskazał, że skoro wnioski innych zostały uwzględnione i wprowadzone zmiany mają 
służyć mieszkańcom, to chciałby, aby jego postulat również został wzięty pod uwagę. 
Przewodniczący Zarządu jako autopoprawkę wprowadził dodatkową uwagę w brzmieniu: 
„przeniesienie znaku B-35 z tabliczką T-25C w części wschodniej ulicy na wysokość granicy 
pomiędzy posesjami nr 5 i 7”. 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 10 radnych. Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXII/205/VIII/2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu zmiany stałej 

organizacji ruchu na ul. Biskupińskiej w zakresie dotyczącym obszaru Osiedla. 
Przewodniczący Rady omówił przekazany projekt zmiany stałej organizacji ruchu, a następnie 
przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 
10 radnych. Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXII/206/VIII/2023 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania lokalizacji stoiska handlowego 

sezonowej sprzedaży owoców w pasie drogowym ul. Wypoczynkowej. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXII/207/VIII/2023 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania planowanego przez Miasto 

zbycia nieruchomości miejskiej położonej przy ul. Drogowców 37. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził głosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. Wyniki: 
- za – 10, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXII/208/VIII/2023 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania zmiany nazwy zespołu 

przystankowego „Człopska”. 
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Przewodniczący Rady odczytał pismo Zarządu Transportu Miejskiego w sprawie propozycji 
mieszkańca dotyczącej zmiany nazwy zespołu przystankowego z „Człopska” na „Kościerzyńska”. 
 
O godz. 20:08 sesję opuścił p. Robert Błoszyk. Od tej pory w sesji brało udział 9 radnych. 
 
Pan Robert Radecki wskazał, że nie jest zwolennikiem wprowadzenia zmiany, ponieważ 
dotychczasowa nazwa jest ugruntowana wśród mieszkańców, więc nie ma powodu wprowadzać 
zamieszania, natomiast jeśli ktoś będzie chciał znaleźć ul. Kościerzyńską, to na pewno bez 
problemu ją znajdzie. 
Pan Andrzej Dłutkowski przychylił się do tego stanowiska. 
Przewodniczący Zarządu wprowadził autopoprawkę do uchwały zmieniając opinię z pozytywnej 
na negatywną. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i wobec braku uwag zarządził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. Wyniki: 
- za – 9, 
- przeciw – 0, 
- wstrzymało się – 0. 
Uchwała nr LXII/209/VIII/2023 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
14. Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Zarządu poinformował, że planowane jest zorganizowanie spotkania 
dla mieszkańców w sprawie programu Kawka Bis oraz o przekazanych materiałach dotyczących 
punktów nieodpłatnej pomocy prawnej. 
Pan A. Dłutkowski poruszył temat zniszczonego namiotu przy ul. Braniewskiej. Przewodniczący 
Zarządu poinformował, że wykonał ostatnio zdjęcia tego obiektu i zostanie skierowane pismo 
do Wydziału Gospodarki Nieruchomościami w prośbą o uporządkowanie obiektu. 
Przewodniczący Zarządu poinformował o artykule w Gazecie Wyborczej opisującym zaczepianie 
dziewczynki, mieszkanki Osiedla, przez kierowcę czarnego samochodu. 
Pani Maria Najewska zwróciła uwagę, że należy wymienić flagi na boisku przy ul. Braniewskiej, 
bo obecne są mocno zniszczone. 
 
15. Zakończenie sesji. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 20:30 zamknął LXII sesję 
Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 
 
 
 
 
 
Protokolant        Przewodniczący Rady Osiedla 
 
 

Ewa Dopieralska       Przemysław Polcyn 
 


